
 

 

 
 
 
 
 
Nr. 129/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 26 septembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Kádár Imola, Kiss-Bartha Annamária, Magyarosi Imola-
Piroska, Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1019/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bună 
dimineața. Salut cu drag pe toată lumea la ședința extraordinară a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. Aș dori să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Aș dori să vă întreb, dacă cineva are ceva la Diverse? Dacă nu, atunci: 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea 
cazuri?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, eu nu iau parte la 
dezbatere și nici nu am să votez la punctul 1.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Bine, mulțumim. 
Avem un singur proiect de hotărâre și să votăm Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 



 

 

 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Székely Kincső), 
Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Mulțumesc. Să 
începem discutarea proiectului de hotărâre 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea suportării 
de către municipiul Sfântu Gheorghe a cheltuielilor aferente mutării rețelei aeriene de 
distribuție energie electrică în subteran și dezafectării rețelei aeriene existente în vederea 
eliberării amplasamentului aflat în proprietatea și exploatarea Electrica SA. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Pentru finalizarea în 
condiții bune a proiectului de modernizare a căii de rulare în str. Lunca Oltului, respectiv 
extinderea și dublarea iluminatului public pe str. Lunca Oltului este necesar mutarea rețelei 
aeriene de distribuție energie electrică în subteran pe tronsonul de stradă cuprins între 
intersecția cu str. Ciucului și capătul zonei locuite. Electrica, proprietarul rețelei nu a 
obținut finanțare pentru acest proiect, doar pentru elaborarea proiectului tehnic. Astfel o 
parte din acest proiect tehnic va trebui efectuat de către municipalitate. Am obținut avizul 
Electrica pentru acest lucru și am evaluat partea din proiect, care trebuie executată și 
totalizează 974.146,53 lei inclusiv TVA.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Mulțumim 
pentru prezenatre. Putem să începem votarea. Comăneci Liviu-Vasile nu votează.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Comăneci Liviu-Vasile), HOTĂRÂREA NR. 332/2023. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Bine. Vă 
mulțumesc pentru prezență și vă doresc o zi bună. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 26 octombrie 2023. 
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